
کرونا، این مهمان ناخوانده قصد رفتن ندارد و حال 
دست در دست جور زمان به جان والای آموزگاران و 
به قول معروف »آدم حسابی های« مملکت ما افتاده 
است. این بار گرد پیری به کمک کرونا آمد و جان 
والای اکبر عالمی را گرفت. هر چه به پیش می رویم 
صحنه از حضور چهره های ماندگار این مرز و بوم خالی 
می شود و یافتن جایگزین آن ها -نه این که ناممکن 

باشد- ولی سخت است. 
حضور اکبر عالمی در تلویزیون و کلاس درس، ترجمان 
امید بود. شور و اشتیاقی که به شاگردان و در مقیاسی 
وسیع تر؛ بینندگان تلویزیونی منتقل می کرد باعث 
می شد که با علاقه ی بیشتری به مقوله ی سینما و 

آموختن مفاهیم منتسب به آن بپردازند.
سن وسال نگارنده به اندازه ای نیست که با برنامه هایی 
زنده نام-   - سکه«  روی  »آن  و  هفتم«  »هنر  نظیر: 

در  عالمی  جناب  اجرای  از  امّا  بیاورد  خاطر  به  را 
هر  دارد.  روشنی  تصویر  ماورا«  »سینما  برنامه ی 
قسمت از آن برنامه کلاس درس بود و او به خوبی 
نسبت به مسئله ای که در برنامه اش مطرح می شد 
آگاهی داشت و علاوه بر آن نحوه ی صحیح ارتباط 
تلویزیونی  به مجریان  را  برنامه  با  گرفتن مخاطب 
آموزش می داد. مجریانی که اکنون هیچ نسبتی با 
آموختن و فراگرفتن برقرار نمی کنند و با لمپن مآبی 
افسار گسیخته شان شعور بیننده را مورد هدف قرار 
داده و شوربختانه با بازخورد مثبتی که می گیرند اسب 
خود را برای بساز و بندازی در عرصه ی رسانه به ویژه 

سازمان عریض و طویل صدا وسیما زین می کنند!
از طرفی؛ آموزگار تمام وقت عرصه ی فرهنگ ما از عشق 
به ایران می گفت و علاقه اش را با ابزار تصویر بیان 
می کرد:»عکاسی دنیا را به شکل طوفنده ای تغییر داد. 
عکاسی به طرز شگفت آوری فاصله ها را نزدیک کرد. 
یک تصویر به اندازه ی ده هزار کلمه سخن می گوید. 
تصویر فاصله ها را کوتاه کرد. به مهمانان خارجی ام 
به جای آنکه بگویم ما کشوری هستیم که بیش از 
هفت هزارسال تمدن داریم، یک یا چند جلد کتاب از 
عکس های ایران هدیه می دهم  ، چرا که آن عکس ها 

می گوید ما چه کسی هستیم. آن عکس ها می گوید 
که ایران هویت دارد. هیچ پدیده ای بدون سابقه، چه 

برای یک فرد و یا یک ملت اتفاق نمی افتد.«
حال ببینید که عمده فیلمسازان این مملکت که نام 
هنرمند را یدک می کشند و در حقیقت »هنرورز« هم 
نیستند با چه کراهتی از فرهنگ خود نام می برند. 
مُلک ایران نقطه ی پرگار وجود نیست، ولی این عرصه 
هم آنچنان از خوبی ها تُهی نیست. گویی امثال عالمی 
وقتی می روند تعقل و خردورزی هم رخت می بندد و 
تنها به مدد آموزش است که می توان به آینده ی این 

سامان امُید بست.
احترام به هنرمند واژه ای بود که عالمی ِ بزرگ همیشه 
به آن تاکید داشت و بر وجودش اصرار می ورزید:»بدون 
شک اگر هنر در هر جامعه ای ترویج پیدا کند امکان 
ندارد به سمت انحطاط برود. بنابراین باید به هنرمندان 
احترام گذاشت؛ آن ها سرمایه اند نه معادن زغال سنگ 
و چاه های نفت. من به عنوان یک پیرمرد که چهل 
سال آن را در کلاس های درس گذراندم، به - محمود 
دولت آبادی- ، - لوریس چکناواریان-  و سایر هنرمندان 

می بالم.«
او در این جملات به برداشتی فناناپذیر و انتزاعی از 

سرمایه اشاره می کند سرمایه های به ظاهر ملموس 
و فناپذیر مانند نفت روزی به پایان خواهند رسید 
ولی این هنر و فرهنگ کشور است که نامیرا باقی 
خواهد ماند و ما اگر بخش وسیعی از دست  رنج مادی 
و معنوی خود را در جهت باروری آن مورد استفاده 
به جای  باید  ما  نکرده ایم.  ضرر  مطمئناً  قراردهیم 
آن که تمام توانمان را برای ساخت دژی مستحکم از 
آسمان خراش ها که یکی از مظاهر تجدد است به کار 
ببندیم بهتر است به فکر ساخت دوباره ی تمدن خویش 
باشیم و این مهم صرفا از طریق آبشخور فرهنگ 
و هنر اتفاق می افتد. ولی ما در حال حاضر شاهد 
تماشای چه اعمال و رفتاری به منظور برجسته سازی 
تمدن مان هستیم؟ آیا از ابزار سینما، قلم، موسیقی و 
دیگر رسته های هنری و فرهنگی بهره ای گرفته ایم تا 
تمدن برجسته ی خود را در جای جای هستی برافراشته 
کنیم؟ از شواهد و قرائن چنین بر می آید که قلندران 
متظاهر فرهنگ رسمی و غیررسمی درست خلاف این 
جهت حرکت کرده و می کنند. اکبر عالمی باید تکثیر 
شود نه این که با درگذشت یک جان شیفته ی این 
سرزمین عرصه برای رقابت هوچی ها و دزدان گردنه گیر 

فرهنگ و هنر گشوده شود...

اکبر عالمی کنار محمدعلی کشاورز و خسرو سینایی آرمید؛

»آموزگار تمام وقت«
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خبری

مدیرکل محیط زیست استان تهران با بیان اینکه برای تنوع 
زیستی استان تهران، جهاد علمی لازم است، اظهار کرد: باید 
به کمک دانشگاه ها و تشکل هایی که در این امر تخصص 

دارند، کمیته ای تشکیل شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، نشست تخصصی حوزه محیط 
زیست طبیعی و تنوع زیستی استان تهران، با حضور سعید 
محمودی مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران، ژیلا 
آقایی مدیرکل دفتر مشارکت های مردمی و مسئولیت های 
نماینده  و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  اجتماعی 
تشکل های مربوطه و کارگروه تخصصی حیات وحش و 
تنوع زیستی شبکه تشکل های مردم نهاد محیط زیستی 
استان در محل سالن جلسات اداره حفاظت محیط زیست 

شهر تهران برگزار شد.
محمودی در این نشست گفت: اگر واقع گرایانه به موضوع 
زیستگاه های  کنیم،  نگاه  تهران  استان  در  زیستگاه ها 
این استان از بکرترین، زیباترین، غنی ترین و خاص ترین 
زیستگاه های کشور است و دارای اهمیت و ارزش بالایی 

هستند.
وی با بیان اینکه برخی از زیستگاه های استان چسبیده به 
کلانشهر تهران هستند، افزود: در بحث حفاظت، زیستگاه ها 
و مناطقی که در حاشیه کلانشهرها هستند، شرایط ویژه ای 
داشته و نگهداری از اینگونه زیستگاه ها بسیار دشوار است.

بیان  با  تهران  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
مناطق  مانند  ارزشی  با  زیستگاه های  طرفی  از  اینکه 
حفاظت شده البرز  و کویر نیز که جزء مناطق زیبا و 
منحصر به فردی هستند را نیز در تهران داریم، اظهار 
کرد: جمعیت های خوبی از حیات وحش نیز در تهران 
وجود دارد و این استان به لحاظ نسبت سرانه جمعیتی 
و  است  خوب  استان های  جزء  مناطق،  حیات وحش 
تهران  شرایط  زیستگاه ها،  وضعیت  و  ماهیت  نظر  از 

امیدوارکننده است.
محمودی ادامه داد: البته حدود 10سال خشکی حاکم بر این 
منطقه آسیب های زیادی بر محیط زیست این مناطق وارد 
کرد  و همه این مسائل بر جمعیت حیات وحش تأثیرگذار 

است.
وی با بیان اینکه توان محیطی زیستگاه های ما کاهش 
یافته و حمایت کافی از جمعیت حیات وحش درون خود را 
ندارد، گفت: خشکسالی، چرای بی رویه، عدم مدیریت منابع 
آب و دیگر موارد از نظر اکولوژیکی با هم ارتباط داشته و 
این موارد به توان محیط زیستی زیستگاه ها آسیب زده 

است.
ادامه  در  تهران  استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
سخنانش با بیان اینکه برای تنوع زیستی استان تهران، 
جهاد علمی لازم است، اظهار کرد: باید به کمک دانشگاه ها 
و تشکل هایی که در این امر تخصص دارند، کمیته ای 
تشکیل شود و از نظر علمی این موضوعات بررسی شود 
تا ببینیم آسیب ها کجاست، راهکارها چیست و چطور 
می شود این مسائل را در کنار وظیفه ذاتی سازمان حفاظت 

محیط زیست رفع کرد.
دبیران  و  زیستی  انجمن های محیط  نمایندگان شبکه 
کارگروه های تخصصی شبکه نیز در ادامه به بیان نقطه 

نظرات و پیشنهادات خود پرداختند.
معضلات مربوط به ساخت و سازهای غیرمجاز، تخریب 
از  لواسان که  و  در شمیرانات  رودخانه  و تصرف حریم 
سال های قبل بوده، ورود محیط زیست در موضوع ثبت 
ملی توچال، ضرورت دعوت و حضور فعالان محیط زیست 
در جلسات مرتبط و استقرار طرح مدیریت پایدار برای 
محیط زیست تهران به عنوان الگو و پایلوت در کشور در 
حوزه مطالعاتی و برنامه ریزی از جمله پیشنهادات مطرح 
شده در این نشست توسط اعضا شبکه تشکل های محیط 

زیستی استان تهران بود.
گفتنی است؛ همچنین تعیین تکلیف معضل سگ های 
بلاصاحب و ساماندهی وضعیت شکار و شکارچیان از دیگر 
موارد مطرح شده در این نشست بود و از دیگر پیشنهادات 
مطرح شده فعالان محیط زیست، حمایت و ارتباط دو 
سویه سازمان حفاظت محیط زیست و تشکل ها در بحث 

مبارزه با تخریب و مشکلات مربوط به محیط زیست بود.

خبر اول

»معاون سازمان محیط زیست« مطرح کرد؛

حفظ و ارتقاء تنوع زیستی تهران نیازمند جهاد علمی 
اندرحکایت گلایه های بی زمین تمرین 

ماندن تیم گل ریحان در البرز؛

اول »اثبات برادری« 
دوم انتظار »نگاه حمایتی«

روزها  این  که  شرایطی  در 
همه تیم های لیگ برتری و 
لیگ یکی فوتبال کشور در حال 
آماده سازی و تمرینات فشرده 
خود  جدید  فصل  آغاز  برای 
هستند، خبری با عنوان »تیم 
گل ریحان بدون زمین تمرین« 
در فضای مجازی منتشر شد. 
خبری که در نگاه اول برای دوست داران فوتبال البرز تلخ به 

نظر می رسد. 
اما اگر در واژه های »گل ریحان«، »نماینده«، »فوتبال« و »البرز« 
کمی عمیق تر بنگریم، ترکیب ناملموسی شکل می گیرد! چرا 
که با عملکرد پر از ابهام افرادی که در لباس مدیریت این تیم 

قرار گرفته اند، این تیم ریشه ای در البرز ندارد!
اگر از بدهی های معوق این تیم بابت اجاره زمین در فصل 
و حمایت مسئولان  و همیت  کنیم  گذشته چشم پوشی 
البرزی در هیات فوتبال و اداره کل ورزش و جوانان و مدیران 
ارشد استان را بخواهیم باید برخی ابهامات که در نگاره های 

پیشین به آن پرداخته ایم را شفاف سازی کرد!
نخست منابع تامین مالی این تیم برای فصل آتی به صورت 
واقعی اعلام گردد تا با رفع شبهات که این روزها نقل مجالس 
است پایانی بر ادعا و یا حتی شایعه آوردن سرمایه گذار توسط 

سرمربی باشد.
ترکیب مدیران و اعضای هیات مدیره ای که ما البرزی ها رنگ 
آن ها را هم ندیده ایم اعلام و در معرض اطلاع اهالی فوتبال 
و رسانه این استان قرار گیرد تا با رفع شبهات یا اثبات آن در 
خصوص رزومه برخی آقایان امکان صف بندی و حمایت های 
اداره  از این تیم که گویا توسط بخش خصوصی  ستادی 

می شود محیا گردد.
و دلیل پر اهمیت دیگر، که گل ریحان این روزها راه خود را 
از البرز جدا ساخته را می توان در تک روی های آقایان مدیر 
تحمیلی بر این تیم دانست. مدیرانی که شاید به واسطه 
مشکلات موسسه نور در این تیم سمت گرفته اند و برای آنکه 
راحت تر به اهداف خود دست یابند »سیاست غبار و ابهام« را 

پیشه کرده اند.
در این شرایط به نظر می رسد چاره راه نجات گل ریحان تغییر 
رویه مدیریتی باشد. تغییری که منجر به شفافیت ساختار و 
برنامه های پیش رو باشد. تغییری که گل ریحان راهش را از 
البرز جدا نکند و با رفتار برخی مدیران تیم البرزی ها هم مجبور 

به جدا کردن راهشان از این تیم نباشند.
پایان همه این اتفاقات می تواند هم افزایی را شکل دهد که 
شعار »همه بر یک نفر، یک نفر برای همه« بار دیگر در البرز 

طنین انداز شود...

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سعید اسکندری  را گرامی می دارد

سفر در بحران کرونا، مانند ریختن بنزین روی آتش است
یک کارشناس ارشد مدیریت بحران رفتن به سفر را در 
شرایط فعلی عامل اصلی در تشدید بحران کرونا برشمرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، محمد فرید لطیفی، با اشاره 
به تأثیر سفر بر بحران کرونا گفت: واقعیت این است 
که باید بپذیریم با اوج گیری دوباره کرونا در کشور و 
رکوردهایی که بارها و بارها در تعداد قربانیان و مبتلایان 
شرایط  یک  در  شده  ثبت  کشورمان  در  ویروس  این 

بحرانی قرار داریم.
وی با بیان اینکه برای گذر از شرایط بحران تمام افراد 
و ارکان جامعه دارای مسئولیت هایی هستند، گفت: 
یکی از اصلی ترین مسئولیت ها و وظایف مردم، رعایت 
پروتکل ها و پرهیز هر آنچیزی است که منجر به افزایش 

شمار مبتلایان و خدایی ناکرده قربانیان کرونا می شود.
لطیفی ادامه داد: در شرایط فعلی استفاده از ماسک و 
پرهیز از سفر مهم ترین عامل برای قطع زنجیره انتقال 
کروناویروس است و البته باید توجه داشته باشیم که 
علاوه بر سفرهای بین شهری، حتی سفرهای داخل 
شهری هم منجر به شیوع کرونا خواهد شد به همین 
دلیل نیز لازم است شهروندان از سفر بین شهری پرهیز 
کرده و سفرها و ترددهای داخلی شهری خود را نیز به 

حداقل برسانند.

این کارشناس ارشد مدیریت بحران با اشاره به افرادی 
که سفر را محدود به حضور در خودرو و خانه یا ویلای 
شخصی خود می دانند نیز گفت: سفر الگوی گسترش و 
شیوع بیماری را تغییر می دهد و ممکن است استانی 
با وضعیت سفید را به حالت اضطرار بکشاند. اگر فرض 
کنیم یک نفر با خودروی شخصی اش از یک مبدا تا 
مقصدی معین حرکت کند، آیا می تواند در طول مسیر 
بنزین نزند؟ توقف نکند و...؟ حال تصور کنید چند هزار 
نفر با همین تصور وارد جاده ها شوند و تنها پنج درصد از 

آن ها در یک مجتمع بین راهی توقف کنند.
وی ادامه داد: اگر یک نفر مبتلا به کرونا در این مجتمع 
مانند  فضایی  در  فقط  می تواند  باشد  داشته  حضور 
سرویس بهداشتی، پمپ بنزین و سوپرمارکت و... در این 
مجتمع دست کم ۱۰نفر را آلوده کند. این ۱۰نفر هرکدام 
سوار برخودرویی خواهند شد که دو تا چهار سرنشین 
دارد و به مقاصد مختلفی خواهند رفت و این چرخه 

تکرار خواهد شد.
لطیفی افزود: این مثال صرفا در مورد افرادی است که 
با خودروی شخصی و به منزل یا ویلای شخصی شان 
نقلیه  اتوبوس و هواپیما و وسیله  با  می روند، سفر 
عمومی که ریسک بسیار بالاتری دارد و در نتیجه آن 

توان و انرژی زیادی باید صرف مدیریت این بحران شود.
وی با بیان مثالی ملموس تر، گفت: تردد غیرضرور و 
سفررفتن در زمان بحران کرونا و در شرایطی که کادر 
درمان در حالت فوق العاده مشغول فعالیت هستند، 
مانند این است که به جای خاموش کردن آتش، روی 

آن بنزین بریزیم.

بهداشت  عمومی

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت از 
پیشنهاد و درخواست این وزارتخانه به ستاد ملی مقابله با 
کرونا برای اعمال محدودیت رفت و آمد و سفر در پنج شهر 
و استان در تعطیلات پیش رو و اعمال این محدودیت ها 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر کیانوش جهانپور با اشاره به 
روند افزایشی ابتلا، بستری و مرگ و میر ناشی از کووید۱۹ 
در کشور و لزوم اتخاذ تدابیر لازم و اعمال محدودیت در رفت 
و آمد و سفر به ویژه با توجه به تعطیلات پیش رو، گفت: 
برهمین اساس وزارت بهداشت برای حداقل سه روز تعطیلات 
پیش رو، درخواست محدودیت تردد به پنج شهر که شیوع 
کرونا در آن نسبتاً بالاست را به ستاد ملی مقابله با کرونا ارائه 
کرده که موضوع جهت اجرا به کمیته امنیتی اجتماعی و 

دستگاه های مسئول ابلاغ شده است.
وی گفت: هرچند که در حال حاضر تمام تعداد استان ها و 
شهرستان های در شرایط قرمز کرونا، افزایش یافته است و 
کل کشور قرمز تلقی می شود، اما برای تعطیلات پیش رو 
محدودیت رفت و آمد در کلان شهر تهران، کرج، مشهد، 

اصفهان و ارومیه پیشنهاد شده است.
جهانپور تاکید کرد: قاعدتاً هر نوع تصمیمی در این حوزه، 
جهت اجرا باید به تصویب ستاد ملی مقابله با کرونا برسد که 
با توجه به موافقت ستاد ملی مقابله با کرونا و ابلاغ آن، این 
مقررات منع رفت و آمد و محدودیت تردد و سفر به ویژه برای 

سه روز تعطیل پیش رو اعمال خواهد شد.
وی گفت: این محدودیت ها از ساعت۲۴ چهارشنبه شب، 
قطعاً باید اعمال شود و تا ظهر روزیکشنبه بعد از تعطیلات، 

ادامه خواهد داشت.

با تمام توان محدودیت عبور و مرور در ورودی های کرج را 
اعمال می کنیم

نماینده عالی دولت در استان البرز نیز گفت: پیرو دستور 
رئیس جمهور محترم و ابلاغ وزیر محترم بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی با تمام توان نسبت به اعمال محدودیت عبور 

و مرور در مبادی کلانشهر کرج اقدام می کنیم.
عزیزاله شهبازی افزود: کلانشهر کرج جزو ۴ شهر کشور است 
که در شیوع کرونا وضعیت به مراتب بدتری دارد و بروز 

بیماری در آن ها بیشترین میزان را دارد.
وی ادامه داد: البرز شاهراه ارتباطی ۱۴استان کشور است و 

یکی از عوامل شیوع کرونا در این استان، این حجم از تردد 
است.

شهبازی گفت: اکنون بر اساس ابلاغ وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی محدودیت عبور و مرور برای پنج کلانشهر 
تهران، کرج، اصفهان، ارومیه و مشهد مورد موافقت رئیس 
جمهور محترم قرار گرفت. وی افزود: با تمام توان نسبت به 

اجرای این مصوبه اقدام می کنیم.
گفتنی است؛ محدودیت ها مربوط به ترددهای داخل شهرها 
نیست و فقط مربوط به تردد بین شهری است و مجری این 

اعمال محدودیت نیروی انتظامی است.

»البرز« چه خبر؟

کرج یکی از 5 شهرِ منعِ عبور و مرور 

۳۰۰ معتاد متجاهر در البرز جمع آوری شدند
سردار »عباسعلی محمدیان« - فرمانده انتظامی البرز- اعلام کرد که در اجرای طرحی ضربتی و به 

منظور پیشگیری از گسترش کرونا، ۳۰۰ معتاد متجاهر در این استان جمع آوری شدند.

واگذاری »خانه تاریخی یزدی ها« 
در قزوین به سرمایه گذار بخش 

خصوصی
استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
به  مزایده  طریق  از  یزدی ها  تاریخی  خانه  گفت:  قزوین 
سرمایه گذار بخش خصوصی واگذار شد، این خانه تاریخی با 

کاربری فرهنگی، اقامتی و پذیرایی به بهره برداری می رسد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی میراث 
فرهنگی، علیرضا خزائلی با اشاره به واگذاری خانه یزدی ها 
به بخش خصوصی، تصریح کرد: به منظور احیاء و بهره برداری 
بهینه از بناهای ارزشمند تاریخی با کاربری مناسب، خانه 
تاریخی یزدی ها واقع در خیابان مولوی پس از طی فرآیند 
اداری و مراحل قانونی تحویل و عقد قرارداد واگذاری به بخش 
خصوصی واگذار شد. وی افزود: این بنا مطابق با تشریفات 
مزایده شماره ۹۸/۳۴۳ مورخ 1398/09/10 با حضور نمایندگان 
صندوق احیاء و بهره برداری از اماکن تاریخی کشور و این اداره 
کل به سرمایه گذار بخش خصوصی واگذار شد، پس از تأیید 
طرح مطالعاتی سرمایه گذار توسط تیم نظارت و مرمت و 
تجهیز بنا، در بازه زمانی شش ماهه، این خانه تاریخی درنهایت 

با کاربری فرهنگی، اقامتی و پذیرایی به بهره برداری می رسد.
به بخش  تاریخی  بناهای  بیان کرد: واگذاری  این مسئول 
خصوصی با مشارکت صندوق احیاء و بهره برداری از اماکن 
تاریخی از رویکردهای وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی برای حفاظت و بهره برداری بهینه از این آثار است، 
در همین راستا نیز تاکنون مجموعه سعدالسلطنه، گراند هتل و 

حمام تنکابنی در قزوین از این طریق واگذارشده اند.
استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  مدیرکل 
قزوین تأکید کرد: خانه تاریخی یزدی ها )میریانزاده( واقع در 
خیابان مولوی کوی صالحیه از بناهای ارزشمند متعلق به 
دوره قاجار در قزوین است که در تاریخ 1389/11/17 با شماره 

۲۹۸۹۲ در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.

گیلان از استان های موفق کشور در 
تولید پارچه ماسک

رئیس سازمان صمت گیلان گفت: گیلان رتبه چهارم کشور در 
تولید پارچه ماسک را به خود اختصاص داد.

دستیابی  از  دلق پوش  فرهاد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تولیدکنندگان گیلانی به فناوری تولید پارچه »بایکو« از لایه های 
بهداشتی قابل استفاده در ماسک خبر داد و گفت: تولید پارچه 
بی بافت اسپان باند دولایه و لایه وسطی ماسک به نام »بایکو« 
به همت بخش خصوصی در گیلان به میزان بیش از یک 
میلیون متر به صورت روزانه آغاز شده است. وی به ظرفیت 
بالای صنعتگران گیلانی در کمک به بخش سلامت کشور اشاره 
و اظهار کرد: این پارچه های تولید شده در دو کارخانه برای تولید 
انواع ماسک سه لایه بهداشتی و به ویژه۹۵N با تیراژ بیش از 

۵۰۰۰عدد روزانه به مصرف می رسند.
دلق پوش در ادامه به تولید سیم استاندارد فلزی برای کاربرد در 
تولید ماسک اشاره کرد و افزود: سیم های مخصوص که برای 
انواع ماسک کاربرد دارد نیز در هفت کارگاه در گیلان تولید 
می شود که مجموعاً زمینه اشتغال ۲۵۰نفر به صورت مستقیم 
در گیلان فراهم شده است. وی همچنین از تولید پارچه مِلت 
بِلون برای تهیه ماسک بهداشتی تا هفته های آتی در گیلان خبر 
داد و گفت: درصدد رفع مشکل انشعاب برق و ایجاد زیرساخت 
برای تولید کننده این نوع پارچه در گیلان هستیم که با ظرفیت 
تولید ۲۵کیلوگرم به صورت روزانه به چرخه یاوران نظام سلامت 

کشور بپیوندد.
تولیدی  واحد  دو  اندازی  راه  با  گیلان  رکورد  به  دلق پوش 
پارچه های ماسک اشاره کرد و افزود: تاکنون تنها سه استان 
در سطح کشور موفق به تولید این پارچه ماسک شده بودند که 
گیلان رتبه چهارم کشوری در تولید مواد اولیه ماسک به ویژه 

پارچه را به خود اختصاص داده است.

کوتاه از استان ها

جامعه

سعی داریم امکانات آموزش عادلانه را برای همه دانش آموزان فراهم کنیم

اگر در دهه۷۰ و ۸۰  از دانش آموزان ایرانی می پرسیدید 
می گفتند  پاسخ  در  شوید«  کاره  چه  دارید  »دوست 
می خواهم پزشک، پلیس و یا مهندس شوم. اما اگر 
همین سؤال را از محصل های اتباع خارجه می پرسیدید، 

جواب مشخصی نمی دادند.
بنا به گفته اتباع خارجی ای که درحال حاضر در مدارس 
البرز تحصیل می کنند، می توان گفت: شرایط ثبت نام و 
تحصیل آنها در مقایسه با گذشته بهتر شده است اما 
هنوز مشکلاتی  وجود دارد که نمی گذارد این دانش 

آموزان با خیال راحت درس بخوانند.
معاون  ایسنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش البرز با اشاره 
به اینکه سعی می کنیم امکانات آموزشی عادلانه را برای 
همه دانش آموزان فراهم کنیم، ادامه می دهد: اگر 
دانش آموزی  دسترسی به  وسایل آموزش الکترونیکی 
نداشته باشند در اطلس دسترسی به آموزش مشخص 
شده و مطالب آموزشی دروس مختلف به صورت بسته 
آموزشی، درس نامه یا cd  در اختیارش قرار می گیرد و 
در این زمینه تفاوتی بین دانش آموزان ایرانی و اتباع 

خارجی وجود ندارد.
محرمعلی الهویی با بیان اینکه البته ممکن است ما 
آموزش  به وسایل  که  آموزانی  دانش  اطلاعات همه 
به  باشیم،  نداشته  را  ندارند  دسترسی  الکترونیکی 
ایسنا می گوید: بهترین راه شناسایی این دانش آموزان 
اطلاعات مدیر، معلم، انجمن اولیا و مربیان و بعضی 
دستگاه های حمایتی مثل کمیته امداد و مساجد است.

این مسئول با اشاره به اینکه ممکن است برخی دانش 
آموزان اتباع در مناطق دورافتاده و فاقد اینترنت زندگی 
کنند، اضافه می کند: این نقاط کور با همکاران اداره فن 
آوری و همکاری مخابرات شناخته شده و برای دانش 
آموزان ساکن در این مناطق بسته های آموزشی ویژه ای 

تدوین شده است.
معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش البرز با 
تاکید بر یکسان بودن حقوق دانش آموزان ایرانی و اتباع 
خارجه توضیح می دهد: هر کودکی که در این کشور 

زندگی می کند براساس ضوابط  محق تحصیل است.
این مسئول با اشاره به گله برخی از دانش آموزان اتباع 
خارجی از نحوه برخورد معلمان می گوید: در صورت بی 

توجهی و بی احترامی کادر آموزش، موضوع از طریق 
حوزه ارزشیابی و رسیدگی به شکایات قابل پیگیری 
است و بدون شک با خاطیان برخورد مقتضی صورت 

می گیرد.
الهویی ادامه می دهد: در روستاهای البرز مدارسی داریم 
که بیشتر شاگردانش اتباع هستند و معلمان با تمام 
عشق شاگردان را درس می دهند و آنها نیز بسیار خوب 

درس می خوانند .
معاون آموزش و ابتدایی با بیان اینکه به واسطه تفاوت 
واژگان زبان فارسی ایران با فارسی اتباع خارجی مثل 
افغان ها تحصیل برای برخی از دانش آموزان اتباع با 
دشواری های خاصی همراه است، اضافه می کند: برای 
حل این مشکل همه ساله طرح حمایتی آموزش زبان 
فارسی در مناطق ویژه دو زبانه ها اجرایی می شود تا 

یادگیری را برای این دانش آموزان آسان کند.
این مسئول می گوید: نوآموزان می توانند در این دوره ها 
شرکت و اگر هم در مناطق محروم زندگی می کنند می 
توانند بدون پرداخت هزینه زبان فارسی را یاد بگیرند. در 
سایر مناطق نیز ۶۰درصد هزینه ها را دولت و ۴۰درصد را 

والدین دانش آموز پرداخت می کنند.
الهویی در مورد مکان یادگیری زبان فارسی توضیح می 
دهد: ابتدا ثبت نام از دانش آموزان متقاضی یادگیری 
زبان فارسی صورت می گیرد و پس از آن مدارسی در 

مناطق دو زبانه انتخاب و تدریس انجام می شود.
با  البرز  پرورش  و  آموزش  کل  اداره  ابتدایی  معاون 
تأکید بر اینکه برخورداری از آموزش یکسان حق همه 
کودکان است، می گوید: بدون شک هرچه قدر مشکلات 
اتباع برای ثبت نام و تحصیل در مدارس کاهش یابد، 
شاهد کاهش برخی آسیب ها در استان از جمله افزایش 

کودکان کار خواهیم بود.
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86 سال پیش در چنین روزی، راهپيمايي طولاني )8 هزار كيلومتری( كمونيست های مسلح چين كه 
در محاصره نيروهاي دولتي جمهوري چين قرار گرفته بودند به سوی شمال اين كشور، شانزدهم اکتبر 

1934 آغاز شد كه ضمن راه، »مائو« را به دبير كلی حزب برگزيدند.

در چنین روزی!

شهری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

ارجاع بیش از ۱۶۱ هزار دادخواست به 
دیوان عدالت اداری در سال گذشته

رئیس دیوان عدالت اداری از ارجاع بیش از ۱۶۱ هزار 
دادخواست به شعب بدوی دیوان عدالت اداری در 
سال گذشته خبر داد و گفت که در همین سال ۱۷۱ 

هزار پرونده هم مختومه شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حجت الاسلام محمد کاظم 
بهرامی در سی و ششمین اجلاس عمومی شورای 
عالی استان ها با بیان اینکه دیوان عدالت اداری در 
دو حوزه فعالیت می کند، گفت: مورد اول رسیدگی 
به شکایات مردم علیه تصمیمات دولتی، نهادهای 
حاکمیتی، تامین اجتماعی و شهرداری ها است. در 
دیوان عدالت اداری ۵۷ شعبه بدوی رسیدگی و ۲۳ 
شعبه تجدید نظر رسیدگی وجود دارد و در سال ۹۸ ، 
۱۶۱ هزار و ۲۷۳ دادخواست به شعب بدوی دیوان 
ارجاع شده است که در همین سال ۱۷۱ هزار پرونده 

هم مختومه شده است.
او افزود: بیش از ده هزار پرونده بیشتر از ورودی های 
سال ۹۸ مختومه شده است. ۸۵ هزار پرونده هم به 
شعب تجدید نظر وارد شده و ۹۴ هزار پرونده هم در 
این شعب مختومه شده است. وظیفه دوم دیوان 
رسیدگی به شکایات مردم از مصوبات و آیین نامه 
ها و بخشنامه ها و سایر مصوبات است که به آنها 
مصوبات عام الشمول گفته می شود؛ این مصوبات 
بخش زیادی از شکایات در کشور را در بر می گیرد 
که در سال ۹۸ به میزان ۲ هزار و ۳۱۴ شکایت داشته 

ایم که ۲۱۴۳ پرونده رسیدگی و مختومه شده است.
وی ادامه داد: در سال ۹۸ تعداد ۳۲۳ مصوبه باطل 
شده است که این رقم در واقع ۱۵ درصد کل مختومه 
های دیوان را شامل می شود. در همین سال ۱۰۶ 
پرونده در هیات عمومی دیوان حکم به عدم ابطال 
داشته ایم و ۶۹۹ پرونده هم حکم به عدم ابطال در 
هیات های تخصصی داشته ایم. بنابراین در ۸۰۵ 
مصوبه حکم به عدم ابطال داده شده است که در 
مقابل شکایات ابطال شده عدد چند برابری است و 
این در حالی است که در این مدت ۷۵ رای وحدت 

رویه در هیئت عمومی دیوان تایید شده است.
رئیس دیوان عدالت اداری در رابطه با شورای عالی 
استان ها نیز گفت: براساس اصل صد قانون اساسی 
هدف از تشکیل شوراها پیشبرد سریع برنامه ها از 
طریق همکاری مردم با توجه به مقتضیات محلی بوده 
است. آن چیزی که از قانون اساسی در حیطه وظایف 
شوراها استفاده می شود ارائه پیشنهادات لازم برای 

توسعه اقتصادی و فرهنگی و اجتماعی و نظارت بر 
حسن اجرای مصوبات و نظارت بر حسن استفاده از 

سرمایه ها است.
وی با تاکید بر اینکه در رابطه با شورای عالی استان ها 
۴ وظیفه مهم هم مورد توجه قرار گرفته است افزود: 
اولین این وظایف نظارت بر اجرای هماهنگ برنامه ها، 
جلوگیری از تبعیض، تهیه برنامه های هماهنگ و در 
نهایت تهیه طرح و ارائه آن به مجلس و دولت است. 
ارائه طرح ها از طریق شورای عالی استان ها به مجلس 
موضوع مهمی است که در طول این سال های فعالیت 
شورا شاید مغفول مانده و باید با توجه به مشکلات 
کشورها و شناسایی آن در این حوزه بهتر عمل می شد.

وی تاکید کرد: بررسی های ما نشان می دهد برخی 
دستگاه ها بدون توجه به قانون بخش نامه هایی 
صادر می کنند و مراجعه مردم به دیوان عدالت اداری 
از مشکلات ما  برای رفع مشکل است. یکی دیگر 
موضوع کمیسیون های ماده ۱۰۰ است که بیش از 
۲۵۰ هزار حکم تخریب در کشور داریم که هنوز اجرا 
نشده است لذا باید پرسید چرا موضوعات مرتبط با 
کمیسیون ماده صد در طول چهل سال گذشته هیچ 
اراده ای برای حل و فصلش نبوده است و این همه 

مردم با مشکل مواجه نباشند.
رئیس دیوان عدالت اداری در بخش دیگری از صحبت 
های خود به ارسال ۱۶۱ هزار دادخواست در یک سال 
به دیوان عدالت اداری اشاره کرد و افزود: خوب این 
واقعیتی است که اتفاق افتاده و به تناسب در سال های 
قبل هم اتفاق افتاده و اگر روند همینطور باشه ممکنه 
در سال های بعد هم اتفاق بیفتد. ما انتظار داریم که 
مجلس شورای اسلامی با کمک دستگاه ها قوانینی 
که شفاف نیست را شفاف کنند تا دستگاه ها و مردم 

تکلیفشان را بدانند.
و  شهرداری ها  با  ما  کار  از  بخشی  کرد:  تاکید  وی 
شوراها است و همکاری ما با شوراها و به خصوص 
و  بخشی  نظم  در  می تواند  استان ها  عالی  شورای 
اجرای مقررات بسیار موثر باشد. علاوه بر جلسه امروز، 
مدتی قبل هم جلسه دیگری با آقای دکتر احمدی 
و نمایندگان محترم شورای عالی استان ها داشتیم 
و دوستان هم سوالاتی داشتند که این سوالات را 
پاسخ گفتیم و تفاهم نامه ای امضا شد و انشاءالله این 
همکاری ما با شورای عالی استان ها در کاهش دعاوی 

و کاهش دادخواست ها موثر باشد.

تلنگرگزارش

ماسك نمی زنیم!

»ایلیات« تاکید کرد؛

حمل و نقل عمومی یکی از اصلی ترین ارکان اداره شهرها

چرا ٦0 درصد مردم ماسك نمی زنند در حالی كه بعد از هفت ماه 
كشتار كرونا حالا دیگر شیر تا پیر و بی سواد تا پروفسور همه 
و همه می دانند كه نزدن ماسك و رعایت نكردن توصیه های 
بهداشتی ابتدا كوبیدن میخ به تابوت خودشان و بعد نزدیكترین 

و نزدیك ترینشان است.
همین چندسال پیش وقتی هر شش ماه تابوت های پرنده ای به 
نام »توپولف« روسی مثل سنگ روی زمین می افتاد آمار مسافران 
پروازی نزول كرد ولی نمی دانم این روزها وقتی سخنگوی ستاد 
كرونا هر بامداد خبر از مرگ آدم هایی به شمار مسافران ٢70 نفره 

یك ایرباس می دهد چرا هنوز ٦0 درصد مردم ما از زدن یك ماسك 
900 تومانی طفره می روند در حالی كه می دانند همین یك وجب 
پارچه و كش فاصله بین مرگ و زندگی آن هاست در حالی كه نه 
هزینه ناچیز آن و نه هیچ چیز دیگر نمی تواند توجیهی برای نزدن 

ماسك باشد با این حساب فقط یك چیز می ماند.
كرونا با همه آسیب هایش یك مزیت بزرگ داشت و آن این بود كه 
بعضی حضرات فهمیدند كه چقدر سخت و مشقت بار است وقتی 
طرف حرفت را نمی فهمد. خیلی از صاحبان قدرت كه سال هاست 
حرف و صدا و حتی فریاد مردم را نشنیدند و یا خود را به نفهمیدن 
زده اند شاید این روزها بفهمند كه نشنیدن صدای حق طلبی برای 
صاحب صدا مثل جان دادن تدریجی است. هر چند این انتقام به 

بهای جان انتقام گیرنده باشد.
ولی با وجود همه بی اعتنایی ها و صداهایی كه شنیده نمی شود 
مردم ما ثابت كرده اند كه در بزنگاه های حساس فرهنگ والای 
خود را نشان داده و به عنوان صاحبان اصلی كشور و نظام خود 
حافظ سلامتی و امنیت جانی و مالی خود و وطن پرگهرشان 

خواهند بود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای شهر 
کرج: حمل و نقل عمومی به عنوان یکی از اصلی ترین ارکان 
اداره شهرها و پایانه های مسافری به عنوان مبادی ورودی و 

خروجی شهر از حساسیت و اهمیت خاصی برخوردار هستند.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرج اله ایلیات گفت: با توجه به 
کمبود امکانات در پایانه های سطح شهر، شهروندان و رانندگان 

حمل و نقل عمومی دچار چالشهای شده اند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای شهر 
کرج افزود: شرایط فعلی پایانه ها در خور استان البرز و شهر 
کرج نیست به همین منظور سازمان مدیریت حمل و نقل، بار 
و مسافر شهرداری کرج در نظر دارد پایانه های شهید سلطانی 
و شهید چمران را که از مراکز پرتردد و دارای ظرفیت بالای در 
جایجایی مسافر برخوردار هستند اقدام به بازسازی، بهسازی، 

مسقف نمودن متناسب با استاندار موجود کند.
عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: لذا در این راستا 

مهندسی  و  شهری  برون  پایانه  احداث  و  طراحی  موضوع 
شده  شهر  شورای  تقدیم  فوریتی  دو  لایحه  ارائه  با  خطوط 

است.
ایلیات تاکید کرد: تامین اعتبار این طرح بصورت دوفوریتی در 
صحن شورا مطرح و با اکثریت آراء حاضرین به تصویب رسید 
و نتایج حاصله امر به شهرداری ابلاغ و مقرر شد به منظور 
بهسازی، بازسازی، مرمت و مسقف نمودن پایانه های سازمان 
حمل و نقل و بار و مسافر با استانداردهای روز کلانشهرها، 

اعتبار این طرح تامین شود.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، حقوقی و املاک شورای شهر 
کرج گفت: اصل لایحه شهرداری با قید اینکه تا تصویب طرح 
پارک سوار به هیچ عنوان هزینه و مناقصه ای صورت نپذیرد 
و طرح می بایست به تائید کمیسیون عمران )با مشارکت 
کمیسیون های معماری، شهرسازی  و هنر و ارتباطات( برسد با 

اکثریت آراء حاضرین به تصویب رسید.

سعید  شفیعیان

 نویسنده

مدیریت شهری
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

آلبوم موسیقی متن فیلم لور Lore اثری از آهنگساز تحسین شده مکس ریشتر 
Max Richter است. او یک آهنگساز توانمند است که در هر زمینه ای که وارد 
شده است، آثارش با تحسین های زیادی همراه بوده است و موسیقی متن نیز از 
 The این قاعده مستثنی نیست. لور فیلمی اقتباسی از از کتابی با نام اتاق تاریک
Dark Room، نوشته ریشل سیفرت Rachel Seiffert و به کارگردانی کیت شورتلند 
Cate Shortland است. بازیگران اصلی این فیلم آلمانی-انگلیسی را ساسکیا روزندال  
Saskia Rosendahl و فیلیپ ویگراتز هستند. داستان این فیلم روایتی از بازگشت 
یک افسرِ پدر نازی به خانه و پی آمدهای تقابل ذهنیت او با خانواده است. مکس 
ریشتر پیش از این توانایی خود در ساخت آثاری با ساختاری سینمایی را به نمایش 
گذارده بود. در این آلبوم موسیقی بدون کلام نیز او با اتکا به همین توانایی، اثری 
ارائه داده است که همراه جریان فیلم است، نه برفیلم است و نه نشنیده می ماند. 
موسیقی او همراه و راوی فیلم است و به همین سبب همچون بازیگری لازم در 
تمام طول مدت حضوری چشم گیر دارد. آلبوم Lore جدا از فیلم نیز شنیدنی است، 
با شنیدن موسیقی متن این فیلم با هدست بیشتر می توان به توانایی تنظیم و 
سازبندی مکس ریشتر پی برد. جزئیات و دقتی که او در کارش دارد، این آلبوم را به 

اثری شنیدنی حتی بدون دیدن فیلم بدل کرده است.

Lore
::    Max Richter  - مکس ریشتر  ::

فیلم استوبر به کارگردانی مایکل دوز و با بازیِ دیو باتیستا، کمیل نانجیانی، میرا 
سوروینو اثرِ آدام مرویس با بودجۀ ۱۶میلیون دلاری و فروش جهانی ۳۲میلیون دلاری 
است. فیلم های کمدی جنایی خصوصاً در چند سال اخیر به قدری محبوب شده اند 
که عجیب نیست فیلم های زیادی در این سبک ساخته شده باشد. یکی از این فیلم ها 
استوبر است که برای بازیگران آن از دو گزینه ای استفاده شده که ترکیبشان بر خلاف 
انتظارها بسیار جالب و خوب از آب در آمده است. دیو باتیستا و کمیل نانجیانی که 
قبلا در فیلم های Guardians of the Galaxy و Deadpool دیده بودیم، حال در کنار 
یک دیگر نمایش جذابی را به نمایش گذاشتند. داستان درباره کارآگاه پلیسی است که 
بعد از عمل چشمش به دنبال قاتلی می گردد که یکی از بزرگ ترین قاچاق چی های مواد 
مخدر در شهر است و همکار نزدیک او را به قتل رسانده! اما او برای این که از راننده 
تاکسی کمک می گیرد که او را در طی این عملیات همراهی می کند. سکانس های 
اکشن در کنار طنازی دو بازیگر و اتفاقات جذاب و هیجان انگیز باعث شده است که 
این فیلم به یکی از بهترین فیلم های۲۰۱۹ در سبک کمدی جنایی بدل شود. اگر 
قرار بود این فیلم در ایران فیلم برداری شود، جزیره کیش و تهران، بهترین مکان هایی 
هستند که با مضمون فیلم و وضعیت معماری آن همخوانی دارند. البته بخش هایی 

از این فیلم را می توان در شمال ایران هم فیلم برداری کرد.

Stuber -  استوبر
:: مایکل دوز  ::

مردی به نام اُوِه نوشته فردریک بکمن، نخستین رمان این نویسنده سوئدی 
است که با استقبال چشمگیری در جهان روبه رو شد و به سی زبان ترجمه 
شد. مردی به نام اوه داستانی تراژیک و همزمان طنزآلود دارد که با انگاهی 
انتقادی به نقد جهان مدرن و روابط انسانی حاکم بر آن می پردازد. درسال۲۰۱۵ 
فیلمی با همین عنوان نیز روی پرده رفت که نامزد شش جایزه و شد و فیلم 
منتخب سوئد برای اسکار بهترین فیلم خارجی زبان نیز بود. نشر نون این 
کتاب را با ترجمۀ فرناز تیموراف در اختیار خوانندگان قرار داده است. مجله 
آلمانی اشپیگل درباره مردی به نام اُوِه نوشته است: »کسی که از این رمان 
خوشش نیاید بهتر است هیچ کتابی نخواند!« مردی به نام اُوِه ، داستان 
آشنایی پیرمرد سوئدی بداخلاقی است که در فکر خودکشی است و یک روز 
با یک خانواده ی ایرانی که قرار است همسایه ی او شوند، ملاقات می کند و 
آشنا می شود. هرچند که برخورد اولیه چندان خوب نیست و به خاطر تصادف 
اتومبیل خانواده ایرانی با صندوق پست اوه است اما این آشنایی حال و روز 
پیرمرد را تغییر می دهد و هرچند که او سعی می کند همان ظاهر خشن و 
خشک و عصبانی را حفظ کند، اما در دل نرم می شود و دوستی عجیب و 

خاصی بینشان شکل می گیرد.

مردی به نام اوُهِ
::  فردریک بکمن / ترجمه: فرناز تیموراف  ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما
»دیگران« دوباره به سینما می آید

کمپانی یونیورسال از ساخت نسخه جدیدی از 
فیلم ترسناک »دیگران« ساخته »آلخاندرو آمنابار« 
با بازی »نیکول کیدمن« خبر داد. داستان نسخه 
اصلی این فیلم با بازی »نیکول کیدمن« درباره زنی است که 
همراه دو فرزندش که به نور حساس هستند در یک خانه 

قدیمی و تاریک خانوادگی روح زده زندگی می کنند.

گسترش کرونا کایرا نایتلی را از پروژه اپل جدا کرد

کایرا نایتلی از بازی در سریال اپل برای گسترش 
کرونا در بریتانیا، خودداری کرد. در حالی که مراحل 

پیش تولید اقتباس اپل تی وی از رمان »مار اسکس« 
در دست پیشرفت است، نایتلی اعلام کرد برای مشکلات 

خانوادگی از این پروژه کناره گیری می کند.

اولین حضور بین المللی »آن شب« در اسپانیا

فیلم »آن شب« که شرکت پرمییر انترتینمنت 
گروپ فروش بین المللی آن را به عهده گرفته، 
جشنواره  در  خود  بین المللی  حضور  اولین  در 
بین المللی فیلم فانتزی »سیتخس« اسپانیا به روی پرده رفت. 
پنجاه وسومین دوره جشنواره بین المللی فیلم »سیتخس« از 

تاریخ ۸ تا ۱۸اکتبر )۱۷ تا ۲۷مهر( در اسپانیا برگزار می شود.

»گورکن« نامزد جشنواره  آستین آمریکا شد 

»گورکن« نامزد دریافت جوایز بهترین فیلم داستانی 
و  بیست  در  تماشاگران  نگاه  از  فیلم  بهترین  و 

هفتمین جشنواره ی فیلم آستین آمریکا شد.

اصغر فرهادی به جشنواره »راه ابریشم« می رود

هفتمین جشنواره بین المللی فیلم »راه ابریشم« 
چین، با مستر کلاسی از اصغر فرهادی همراه خواهد 
بود. این جشنواره که از ۱۱ تا ۱۶اکتبر )۲۰ تا ۲۵مهر( از 
سوی وزارت فیلم چین برگزار می شود امسال با تم »جاده ابریشم 

دنیا را به هم مرتبط می کند، سینما فرهنگ ها را« برگزار می شود.

اکبر عالمی در کنار محمدعلی کشاورز و خسرو سینایی آرمید
مراسم تشییع و خاکسپاری مرحوم »اکبر عالمی« روز گذشته در قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( تهران برگزار 

شد و این هنرمند در قطعه ۸۸ بهشت زهرا)س( تهران، در کنار محمدعلی کشاورزو خسرو سینایی آرمید.

فیلم »یلدا« به کارگردانی مسعود بخشی با شروع اکران در 
فرانسه توانست فیلم اول جدول فروش در روز نخست اکران 

و دومین فیلم برتر جدول در پایان هفته اول نمایش باشد.
یلدا سومین  فیلم سینمایی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ساخته بلند مسعود بخشی به تهیه کنندگی علی مصفا که 
مدتی است در سینماهای هنروتجربه ایران به اکران درآمده 
است، به تازگی توانسته جایزه بهترین کارگردانی اسکار ترکیه 
را دریافت و به بیست و نهمین دوره جشنواره فیلادلفیا راه 

پیدا کند.
همچنین این فیلم که هفته دوم اکران خود را در فرانسه 
پشت سر می گذارد، توانسته است با کسب درجه عالی 
)۴ستاره از۵( از نشریات معتبر فرانسوی چون پاریزین، نوول 
ابسرواتور، لوموند، پزیتیف، الِ، ون مینوت، فم اکتوئل، تله 
راما، فیش دو سینما و... با احتساب نسبت کپی و سالن ها،  
فیلم اول جدول فروش در روز نخست اکران و دومین فیلم 

برتر جدول در پایان هفته اول نمایش باشد.
همزمان با اکران یلدا در فرانسه، ژانیویه سلیه منتقد، مورخ 
سینما و مدیر سایت »ژانر و اکران« درباره این فیلم نوشت: 
»یلدا با رعایت قانون کلاسیک وحدت های سه گانه )زمان، 
برنامه  واقعی  زمان  در  را  خود  داستان  حرکت(  و  مکان 
تلویزیونی روایت می کند و به همین دلیل با بهترین آثار این 
ژانر برابری می کند: ۱۲مرد خشمگین )سیدنی لومت۱۹۵۷(، 
شاهدی برای تعقیب )بیلی وایلدر۱۹۵۷(، تشریح یک قتل 
)اتوپره مینجر۱۹۵۹( و حقیقت )هانری ژرژ کلوزو۱۹۶۰( چراکه 
ورای بخشش ولی دم، با جایگزینی تماشاگران فیلم به عنوان 
تماشاگران برنامه تلویزیونی و آن ها را در مقام قضاوت به 
شنیدن و قضاوت داستان مجرم و اینکه شایستگی بخشش 

را دارد یا نه فرا می خواند«.
یلدا، منتخب هفتادمین جشنواره جهانی برلین، برنده جایزه 
بزرگ داوران جشنواره ساندنس آمریکا در سال۲۰۲۰، برنده 

جایزه بهترین فیلمنامه جشنواره صوفیه، برنده »جایزه بزرگ 
سینما« از مجله »الِ« و برنده جایزه بهترین کارگردانی اسکار 
ترکیه هم اکنون در سینماهای هنروتجربه در ایران در حال 
اکران است. همچنین این فیلم در اکران اروپای خود که در 
جریان است با واکنش مثبت منتقدان و تماشاگران سینما 

مواجه شده است.
داستان این فیلم در مورد مریم کمیجانی، زن جوانی است 
که به دلیل قتل شوهرش به مرگ محکوم شده است. او در 
شب یلدا به استودیوی یک برنامه زنده تلویزیونی آورده شده 
است تا از طرف تنها فرزند مقتول یعنی مونا ضیا بخشیده 

شود اما مجموعه اتفاقات در صحنه و پشت صحنه این برنامه 
هر دو زن جوان را در چالشی جدی برای تصمیم گیری قرار 

می دهد.
بهناز جعفری، صدف عسگری، بابک کریمی، آرمان درویش، 
فرشته حسینی، فقیهه سلطانی، فروغ قجابگلو، زکیه بهبهانی، 
رامونا شاه، ساغر صباحی، حسن جودکی، محمد ساربان، 
کمال هاشمی، ولی الله ریگی، فرهاد فداکار، لیلا شفاعی مهر، 
محمود ذوالفقاری، نسا افرنگه، مریم خداوردی، بنفشه غفاری، 
بهنام داوری، سارا والیانی، بهرام افشار و با حضور فرشته 

صدرعرفایی بازیگران فیلم »یلدا« هستند.

سینمای ایران

»یلدا« دومین اثر برتر جدول اکران در فرانسه

بشنویم | ببینیم | بخوانیم
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ملی پوشان فوتسال از بلاتکلیفی خارج شدند
اردوی انتخابی تیم ملی فوتسال زنان برای اعزام به جام 

جهانی کوچک برزیل از ۲۸ مهر آغاز می شود.

ورزشی

احتمال برگزاری اردوی ملی پوشان کاراته در کیش یا قشم 
درحالی که مسئولان فدراسیون کاراته از آغاز اردوهای تیم های ملی مردان و زنان 

در آبان ماه صحبت کرده بودند، اما شیوع موج سوم کرونا باعث شده احتمال 
تأخیر در برگزاری اردوهای کاراته کاها کشورمان وجود داشته باشد. 

مسئولان فدراسیون کاراته در تلاش هستند در صورت بهترشدن شرایط، 
اردوهای تیم های ملی کاراته را درجزیره کیش یا قشم برگزارکنند.

استارت لیگ برتر هندبال بانوان از هفته آینده
لیگ برتر هندبال بانوان از دوشنبه آینده به صورت متمرکز آغاز می شود. 

شانزدهمین دوره لیگ برتر هندبال بانوان یادواره شهدای مدافع سلامت 
از روز دوشنبه ٢8مهر1399 با حضور 8 تیم در تهران آغاز خواهد شد. 

این رقابت ها در دو گروه 4 تیمی در تالار شهید سلیمانی فدراسیون 
هندبال برگزار خواهد شد.

امیدواری ایران برای صید نخستین مدال تیراندازی در توکیو
کمتر از ۱۰ماه دیگر پرچم  بازی های المپیک توکیو برافراشته خواهد شد و ایران 

امیدوار است تا نخستین مدال تیراندازی را درتوکیو صید کند؛ در این شرایط 
فدراسیون باید هر چه سریع تر تکلیف سرمربی تیم ملی را مشخص کند 

که درشرایط فعلی، خوب است فدراسیون تیراندازی برای جلوگیری از 
افت روانی تیراندازان، تکلیف سرمربی ملی پوشان را مشخص کند.

دختران تا ۲سال آینده به مدال آسیا می رسند
مربی تیم نوجوانان و جوانان گفت: دختران ملی پوش تاکنون رکوردهای 

به  آینده  یا ۲سال  یک  تا  دارم  اطمینان  و  کردند  ثبت  را  خوبی 
مدال آسیایی می رسند. نبی زاده عنوان کرد: علت حضور در لیگ 

بزرگسالان، آینده سازی است و از جوانان و نوجوانانی حمایت 
می کنیم که سال های آتی به مدال آسیایی می رسند. 

»کواچ« به سری آ بازگشت
سرمربی پیشین تیم ملی والیبال ایران هدایت تیم »کیسترنا« ایتالیا 

را بر عهده گرفت. اسلوبودان کواچ در سال های ۲۰۱۴ تا ۲۰۱۵ 
هدایت تیم ملی والیبال ایران را بر عهده داشت و با این تیم 

به مقام چهارم لیگ جهانی، ششم قهرمانی جهان، هشتم 
جام جهانی و طلای بازی های آسیایی ۲۰۱۴ رسید.

مسابقات پومسه قهرمانی کشور برگزار می شود
رقابت های پومسه قهرمانی کشور به صورت آنلاین و دررده های سنی مختلف 

برگزارخواهد شد. این مسابقات قراراست اواخر آبان ماه و به صورت آنلاین 
برگزارشود تا پومسه روها از شرایط مسابقه دور نباشند. به گفتۀ رئیس 

کمیته مسابقات فدراسیون تکواندو، دومین دوره مسابقات تکواندو 
خانواده در بخش پومسه نیز قراراست به مناسبت دهه فجر برگزا شود.

رونالدو به همبازیانش روحیه می دهد
فدراسیون فوتبال پرتغال اعلام کرد: کریستیانو رونالدو به ویروس کرونا 

مبتلا شده است و بازی مقابل سوئد را از دست می دهد. رونالدو 
با وجود ابتلا به بیماری کووید19 طبق تصاویر منتشر شده از 

اردوی پرتغال از بالکن هتل محل اقامتش تمرینِ شاگردان 
فرناندو سانتوس را دنبال کرد و به همبازیانش روحیه داد.

 IWF برکناری ناگهانی زن آمریکایی از ریاست
هیات اجرایی فدراسیون جهانی وزنه برداری تصمیم گرفت تاماش آیان، 

رئیس  مجارستانی را بعد از ٢0سال ریاست به دلیل برخی اتهامات 
واردشده، برکنارکند و رأی به ریاست موقت اورسلا پاپاندرئا داده شد 

و اکنون او نیز از ریاست موقت فدراسیون جهانی برکنار و اینتارانات 
تایلندی، نایب رئیس اول فدراسیون جهانی را جایگزین وی  کرد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

پول برانکو همچنان پرداخت نشد
باشگاه پرسپولیس با وجود وعده جدید معاون 
برانکو  در خصوص حل مشکل  اقتصادی خود 
ایوانکوویچ بازهم نتوانست طلب وی را پرداخت 
کند. پرونده بدهی پرسپولیس به برانکو که در گفتار 
مدیران پرسپولیس تبدیل به جدی ترین دغدغه آن ها شده 
است همچنان با نشر اخبار غیرواقعی در جریان است تا 
این تیم نه تنها در این مورد بلکه در آستانه شروع رقابت 
بازیکنان باتجربه خود  با اعتصاب  های لیگ برتر بیستم 

روبرو شود.

کین می تواند برای همیشه در سن ژرمن بماند

مویزه کین بعد از اتمام دوره قرضی در پاری سن 
ژرمن می تواند در تیم پاریسی بماند. در پایان نقل 

و انتقالات تابستانی سن ژرمن، »کین« را به عنوان 
بازیکن قرضی تا پایان فصل جاری در اختیارگرفت. مدیریت 
باشگاه  نظر  توانست  و  کرد  رایزنی  اورتون  با  باشگاه  این 

انگلیسی را برای به خدمت گیری را جلب کند.

سوپرجام به تعویق افتاد

با تصمیم سازمان لیگ، دیدار سوپرجام فوتبال 
ایران به تعویق افتاد. مسابقه سوپرجام بین دو 
تیم پرسپولیس قهرمان لیگ برتر و تراکتورسازی 
تبریز قهرمان جام حذفی  فصل ۱۳۹۹-۱۳۹۸ در نیم فصل 
لیگ برتر بیستم برگزار می شود. پیش از این قرار بود دیدار 

سوپرجام ۵آبان برگزار شود.

افزایش نجومی دستمزدها واقعیت ندارد

نجومی  افزایش  گفت:  زنان  فوتبال  ملی پوش 
دستمزدها جز برای یک یا دو باشگاه واقعیت 

ندارد و این موضوع می تواند کیفیت لیگ را پایین 
بیاورد.

سرمربی تیم ملی کبدی ساحلی بانوان کشورمان گفت: 
اولین تیم و کشوری هستیم که استارت تمرینات کبدی 
ساحلی را زدیم و تیم های کشورهای دیگر هنوز تمرینات 

خود را رسماً آغاز نکرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، ماهرخ دانش درباره زمان آغاز 
اردوی تیم کبدی ساحلی بانوان جهت حضور در مسابقات 
سانیای چین، اظهارکرد: با توجه به شرایط فعلی بین 10 تا 
11مرحله اردوی آمادگی درنظر داریم و اردوها احتمالاً از آبان ماه 
آغاز خواهند شد. نسبت به شرایط آب و هوایی و شیوع کرونا 

امکان تغییر درباره تعداد روزها و اردوها وجود دارد.
وی در پاسخ به این سؤال که لیست بازیکنان دعوت شده 
به اردو چه زمانی نهایی و اعلام می شود، گفت: انتخاب 
نهایی بازیکنان با تأییدیه کمیته فنی انجام می شود. فعلًا 

اسامی ٢1بازیکن را به فدراسیون و کمیته فنی داده ام.
سرمربی تیم کبدی ساحلی بانوان کشورمان درباره محل 
رئیس  اورسجی-  آقای  کرد:  یادآوری  اردو ها  برگزاری 
فدراسیون کبدی، تلاش زیادی برای پیشبرد برنامه ها دارد 
و اهمیت زیادی به مسائل مختلف می دهد و پیگیر است 
تا اگر شرایط مساعد نبود، تمرینات در قشم و کیش برگزار 

شود، اما اولین اردو قطعاً در تهران خواهد بود.
دانش درباره وضعیت آمادگی و تمرینات سایر کشورها 
گفت: اولین تیم و کشوری هستیم که استارت تمرینات 

کبدی ساحلی را زدیم و تیم های کشورهای دیگر هنوز 
تمرینات خود را رسماً آغاز نکردند و احتمالاً در یک ماه 

پیش رو کار را آغاز می کنند.
بازی های  در  ایران  حریفان  اصلی ترین  مورد  در  وی 

ساحلی سانیای چین در رشته کبدی یادآوری کرد: هند 
و تایلند رقبای اصلی ما در این مسابقات هستند، ولی 
با کره جنوبی و سریلانکا ممکن است حسابی دست و 

پنجه نرم کنیم.

»آنا براتی« به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آلیش زنان انتخاب شد. براتی دارای 
مدرک کارشناسی ارشد صنایع غذایی و چندین سال سابقه مربیگری تیم های آلیش و 

کشتی کلاسیک زنان فدراسیون کشتی است و چندین عنوان قهرمانی در رشته آلیش 
و جودو را در کارنامه ورزشی خود دارد.

ساحلی

کوتاه

آغاز اردوی آماده سازی تیم ملی کبدی بانوان از آبان

»آنا براتی« سرمربی تیم ملی کشتی آلیش زنان شد
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اعتصاب پرسپولیسی ها شکسته شدورزشی
تمرینات  در  چندان خوب  نه  مالی  خاطر شرایط  به  پرسپولیس که  بازیکنان  از  تعدادی 

سرخپوشان غایب بودند، روز گذشته )چهارشنبه( خود را به کادر فنی تیم معرفی کردند.

اجتماعی  آسیب های  از  پیشگیری  در جلسه کمیته 
که به میزبانی ناحیه یک آموزش و پرورش کرج برگزار 

گردید، بر ضرورت بهره گیری از ظرفیت سامانه »شاد« 
جهت تحقق اهداف پیشگیرانه تأکید شد..

جعفر داراب خانی معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع 
جرم دادگستری کل استان البرز در این جلسه ضمن 
تقدیر و تشکر از زحمات رئیس ناحیه یک آموزش و 
پرورش کرج، معاونان، مشاوران و کارشناسان این حوزه 
در همراهی، همکاری و هم افزایی جهت اجرای برنامه 
های پیشگیرانه، به تفاهم نامه منعقده اخیر فی مابین 
دادگستری کل استان البرز و اداره کل آموزش و پرورش 
با  اجرایی شدن مفاد آن  اشاره کرد و خواستار  استان 

همکاری آموزش و پرورش نواحی گردید.
داراب خانی با توجه به نوع، سطح و میزان همکاری 
های فی ما بین با آموزش و پرورش ناحیه یک کرج 
پیشنهاد داد محتوای تهیه شده، در کلیه مدارس با بهره 
گیری از سامانه شاد و دیگر نرم افزارهای قابل استفاده 
اولیا و مربیان، دانش آموزان و مدیران مدارس،  برای 

اطلاع رسانی شود.

این مقام مسؤول به ظرفیت سامانه شاد بعنوان قابلیتی 
بزرگ در راستای ارتقاء آگاهی های عمومی اشاره و افزود: 
اجرای برنامه های پیشگیرانه به منظور ارتقاء سلامت 
روان دانشآموزان البرزی، با جدّیت در دست انجام است 
و بیش از 500 هزار دانش آموز البرزی به همراه اولیا، 
مربیان و مدیران، در ایام کرونا از محتوای پیشگیرانه 
تولید شده توسط معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع 

جرم دادگستری کل استان البرز بهره مند خواهند شد. 
دکتر شعبانی؛ رئیس ناحیه یک آموزش و پرورش کرج، 
چابکی؛ رئیس اداره پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
آموزش و پرورش و مشاوران و مسؤولان این ناحیه، از 

حاضران در جلسه مذکور بودند.
گفتنی است ارتقاء آگاهی و مهارت فرهنگیان و کادر 
برگزاری  رشدمدار،  پیشگیری  حوزه  در  مدارس  اجرایی 
کارگاه های بیست و سه مهارت تربیت فرزند برای والدین 
دانش آموزان و تشکیل پرونده شخصیت برای دانش 

آموزان، برخی از مفاد تفاهم نامه مذکور است.

دریچه

»معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز« مطرح کرد؛

اجرای برنامه های پیشگیرانه به منظور ارتقاء 
سلامت روان دانش آموزان البرزی 

مثلث فنی فکری، نمازی و مرفاوی، کلید 
موفقیت آبی ها

نمازی، پازل گمشده کادرفنی 
استقلال

پس از تمام حرف و حدیث ها 
و کش و قوس های فراوان، 
سرمربی  فکری«  »محمود 
و  کادرفنی  و  شد  استقلال 
معرفی  هم  را  دستیارانش 

کرد.
انتخاب های محمود فکری 
برای کادرفنی استقلالی ها، 
چندان مورد قبول هوادادان نبود، اما به منظور حمایت و عدم 
ایجاد حواشی، فعلا حضور، مرفاوی، دین محمدی، عمران زاده 
و برهانی و... بارخورد بدی از سوی هواداران استقلال نداشته 
هستند  استقلالی  شدیدا  استقلال،  فعلی  کادرفنی  است. 
و برخلاف دستیاران فرهاد مجیدی و علیرضا منصوریان، از 
کاریزما و جذبه خاصی برخوردار هستند و خیال استقلالی 
ها در این فصل، بر خلاف فصول گذشته از ایجاد حواشی 
در بیرون زمین کاملا آسوده است، اما موارد گفته شده، تنها 
موجب موفقیت در یک تیم نمی شود، کادرفنی استقلال باید 

از لحاظ دانش فنی هم کاملا تقویت شود.
در کادر فعلی استقلالی ها محمود فکری و صمد مرفاوی از 
دانش فنی بالایی برخوردار هستند و سیروس دین محمدی، 
حنیف عمران زاده و آرش برهانی هم به عنوان دستیاران 

بعدی فکری بیشتر تمرین دهنده تیم هستند. 
چند روزی است که اخباری مبنی بر حضور یک مربی دیگر 
در کادرفنی استقلالی ها شنیده می شود، گزینه های زیادی 
به گوش می رسد، از امید نمازی، رضایی، مجید صالح و... که 
بین تمامی این اسامی، امید نمازی دستیار سابق کارلوس کی 
روش بیشتر از دیگر گزینه ها نزدیک به نیمکت استقلال است. 
اگر شرایط فراهم شود و امید نمازی بتواند به عنوان دستیار 
اول محمود فکری معرفی شود، کادرفنی استقلال کاملا شرایط 
بسیار خوبی را تجربه می کند، نمازی که یکی از تکنسین های 
فوتبال ایران است، کسی که در طراحی تمزینات ویژه از مهارت 
بالایی برخوردار است و این مسئله را در هر تیمی که حضور 
داشته، به خوبی نشان داده است می تواند کمک شایانی به 
استقلالی بکند. در مدتی که امید نمازی با عنوان سرمربی تیم 
ذوب آهن اصفهان در لیگ برتر فعالیت می کرد، بهترین تیم 
لیگ در فاکتورهای هجومی بود و طبق آمار منابع تحلیلی 
لیگ، در موارد، مالکیت توپ در هر بازی و دقت پاس تیمی 
در رتبه اول لیگ برتر و میانگین شوت زده شده در هر بازی 
هم در رتبه دوم لیگ برتر، با ذوب آهنی ها قرار داشت، حضور 
امید نمازی در استقلال و مثلث فنی فکری، نمازی و مرفاوی 
می تواند کلید موفقیت استقلالی ها در فصل پیش رو باشد، 
حالا باید دید مدیران استقلالی می توانند این انتقال جذاب را 

برای تیمشان داشته باشند یا خیر.

حرف آخر

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

»رئیس جدید هیأت فوتبال استان اصفهان«:

 فوتبال اصفهان نیازمند، استعداد یابی وکار زیر بنایی است

استان  فوتبال  هیأت  جدید  -رئیس  طاهری«  »علی 
اصفهان- در پایان مجمع عمومی انتخابات که با کسب 
۲۸ رای از ۴۵ رای ماخُوزه به عنوان رئیس هیأت فوتبال 
استان اصفهان انتخاب شد، از برنامه های آتی هیأت 
سخن گفت و اظهار داشت: اصفهان نیازمند برنامه های 
گسترده ای در راستای استعداد یابی و کار زیر بنایی 

است.
رئیس هیأت فوتبال استان اصفهان افزود: با توجه به 
پتانسیل بالایی که نونهالان و نوجوانان در شهرستان های 
بازیکنان  اصولی  پرورش  دارد،  اصفهان  پهناور  استان 

فوتبال باید در اولویت برنامه های هیات قرار بگیرد.
علی طاهری افزود: این استان به استعدادیابی اصولی 
و پرورش بازیکنان حرفه ای زیر نظر مربیان کاردان و با 
دانش نیاز دارد تا در سطح باشگاهی، ملی و بین المللی 

مطرح شود.
طاهری تصریح کرد:  فعالیت های زیربنایی با موضوع 
استعدادیابی و تربیت بازیکنان از جمله برنامه های اصلی 
این هیات برای چهار سال آینده است و بر همین اساس 
چهره های  شناسایی  مختلف  طرح های  داریم  سعی 
مستعد که دارای قابلیت های خوبی هستند را از سنین 
پایه کشف کنیم وزیر نظر داشته باشیم و به گونه ای که 
به ادامه تحصیل آن ها لطمه وارد نشود، تعلیم و تربیت 

اصولی و اساسی آن ها را زیر نظر  بگیریم.
وی با اشاره به اهمیت اجرای طرح های آموزشی در طول 

سال اضافه گرد: به طور معمول دوره های استعدادیابی 
بازیکنان و آموزش فوتبال که از آن به عنوان مدارس 
فوتبال یاد می شود مختص فصل تابستان است و پس 
از آن بازیکنان برنامه ای ندارند و این برای فوتبال مضر 
است بنابراین باید سعی کنیم در ماه ها و در فصول 
مختلف سال از بازیکنانی که به عنوان مستعد برگزیده 

می شوند به گونه ای اصولی حمایت کنیم.
رئیس هیات فوتبال اصفهان تعامل با سایر دستگاه ها 
برای پیشبرد اهداف ورزش به ویژه فوتبال را ضروری 
دانست و خاطرنشان کرد: یکی از اصلی ترین نهادهایی 
را به ما معرفی کند  بازیکنان متعددی  که می تواند 
آموزش و پرورش است لذا تعامل ویژه ای با این نهاد 
خواهیم داشت تا طرح های استعدادیابی در مدارس را 

به مورد اجرا در آوریم.
طاهری توجه بیشتر به شهرستان ها را ضروری خواند و 
گفت: بسیار دیده شده که بازیکنان ماهر و تکنیکی در 
شهرستان ها وجود دارند اما از دید مربیان و مسئولان 
باشگاه ها و هیات فوتبال پنهان می مانند. بنابراین لازم 
است که علاوه بر کلانشهر اصفهان برای شهرستان های 
تابعه نیز تدابیری اندیشیده شود که نتیجه ی آن معرفی 

افراد مستعد و متعدد می باشد.
وی با بیان اینکه درآمدزایی لازمه پیشرفت فوتبال است 
تصریح کرد: سال هاست که پدیده فوتبال به یک صنعت 
تبدیل شده است که از روش  های گوناگون از جمله 
مشارکت بخش خصوصی درآمدزایی می کند، لذا لازم 
می دانیم با افزایش مراودات با کارخانجات صنعتی، 
شرکت های اقتصادی و تولیدکنندگان در راستای تامین 
هزینه های جاری برای پیشبرد و رشد و توسعه این 
رشته پرطرفدار در دیار نصف جهان به عنوان یک برنامه 

راهبردی حداکثر بهره برداری را به عمل آوریم .
رئیس هیات فوتبال اصفهان با اشاره به فوتبال، فوتسال 
عنوان  به  بانوان  فوتبال  و  آقایان  ساحلی  فوتبال  و 

زیرمجموعه های این هیات خاطرنشان کرد: می طلبد که 
برای توسعه هر یک برنامه ریزی و اقدامات مستقل 
و اختصاصی داشته باشیم تا به غیر از فوتبال، سایر 

رشته ها نیز پیشرفت قابل قبولی داشته باشند.
استان  شهرستان های  توانایی  کرد:  اضافه  طاهری 
اصفهان در هر یک از رشته ها، هیات فعال متفاوتی 
دارند، برای مثال شهرستان تیران و کرون در فوتبال 
ساحلی علاقه مندان و قابلیت های بیشتری دارد پس 
جا دارد که بیشتر مورد توجه کمیته فوتبال ساحلی و 
حمایت هیات قرار گیرد و این حمایت برای سایر مناطق 

هم محقق شود.
قابل ذکر است که حدود سیصد و یازده هزار ورزشکار 
سازمان یافته و بالغ بر یک هزار و ۷۰۰ باشگاه ورزشی در 

سطح استان اصفهان فعالیت دارند.
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دستمان را به صورتمان 
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به دیگران دست ندهیم و به 
وسایل عمومی دست نزنیم

دست ها را مرتب بشوییم

جلوی صورت را هنگام 
»عطسه« بگیریم

پختن کامل وعده های غذایی
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